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Zapytanie 

 

Dot. prostego w wykonaniu ułatwienia dla rowerzystów podnoszącego bezpieczeństwo 

 
Pół roku temu w trakcie wspólnego wraz z Oficerem Rowerowym przejazdu przez Szczecin 

wskazałem na potrzebę dokonania prostego połączenia dróg dla rowerów przy ul. Duczyńskiego. 

Chodziło o wymalowanie przejazdu rowerowego i zmianę znaków D-6 na D-6b oraz domalowanie 

fragmentu ciągłej linii na chodniku, która pokazywałaby część chodnika przeznaczoną na łącznik ddr. 

 



 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1) Dlaczego do tej pory nie udało się wdrożyć rozwiązania? 

2) Kiedy rozwiązanie mogłoby zostać wdrożone? 

 

Z poważaniem 

 

Marek Duklanowski 


